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Vergadering van de gemeenteraad op woensdag 22 februari 2023 

Er is een nieuw commissie lid benoemd. Namens de VVD gaat Alex Seesing deelnemen aan 
de commissie vergaderingen. 

 
Bij het vaststellen van de besluitenlijst van de raadsvergadering van 25 januari 2023 hebben 

we opgemerkt dat we graag zien dat onze stemverklaring waarom we motie over de 

aanrijtijden van ambulances niet hebben gesteund, aan de besluitenlijst wordt toegevoegd. We 
vinden dat belangrijk, omdat we dan kunnen laten zien waarom we de motie niet hebben 

gesteund. 
 

We hebben van de rondvraag gebruik gemaakt om aandacht te vragen voor de situatie in 

wijkcentrum Waterland. Wethouder Postma heeft tijdens de commissie Sociaal Domein 
informatie gegeven over de manier waarop de gebruikersgroepen nu met elkaar omgaan. Om 

te voorkomen dat er een onwerkbare sfeer ontstaat is er een beheerder aangesteld en moet er 
een uur tijd zitten tussen de activiteiten van de groepen. In het najaar zal er een beleidsplan 

komen over de ontmoetingscentra en dat zou dan de basis moeten vormen voor een structurele 

aanpak van het wijkcentrum Waterland. Een paar dagen later verscheen er een artikel in het 
AD waarin wordt beschreven hoe groepen met elkaar omgaan en dat er sprake is van een 

opgenomen gesprek. In het artikel wordt ook een relatie met een van de raadsfracties gelegd. 
Dat was voor ons aanleiding om vragen te stellen aan het College en aan de betrokken 

raadsfractie. Dat kwam niet goed uit de verf, deels omdat de voorzitter niet toeliet om in de 

rondvraag een vraag aan een andere fractie te stellen, deels de heftige en emotionele reactie 
van die raadsfractie. We hebben het punt benoemd, maar geen antwoorden gekregen. Wij 

zullen het dossier kritisch blijven volgen en verwachten dat andere partijen die vragen hadden 
en zich woensdagavond niet hebben gemeld eerst hun verantwoordelijkheid nemen.  

 

We hebben ingestemd met de zienswijze op de strategische agenda van de MRDH 2023 – 
2026 en met de financiële instrumenten voor verduurzaming van vastgoed. 

Dat maakt het mogelijk dat maatschappelijke organisaties en het kleinbedrijf een lening 
kunnen aanvragen voor energie zuinige investeringen. 

 

Er is lang gesproken over het integraal beleidskader sociaal domein en over de doelen en 
inspanningen voor de komende jaren. Op verzoek van onze fractie was er vooraf ruimte om 

schriftelijke vragen voor te leggen, en daar hebben veel fracties gebruik van gemaakt. Wij 
hebben een groot aantal vragen gesteld. We hebben, naast veel andere zaken, vooral aandacht 

gevraagd voor Thuis in de Wijk, woonvoorzieningen voor senioren en voor het opstellen van 

de sociale kaart. We hebben aangegeven dat we betrokken willen worden bij het opstellen van 
woonzorgvisie en we hebben gepleit voor een openbare thema bijeenkomst over Thuis in de 

Wijk. We hebben ingestemd met de voorstellen, 
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We hebben opnieuw het initiatief genomen voor een overleg met alle fracties over het 

windmolen dossier. We hebben gesproken over de mogelijkheden om de plaatsing van 
windmolens bij Spijkenisse Noord te voorkomen. En we hebben laten weten dat we met een 

motie zullen komen om het College nu al kleur te laten bekennen. Er is veel overleg geweest 

met verschillende fracties en we hebben ruim de tijd gegeven om te kunnen reageren op onze 
concept motie. 

We hebben de motie (mee ingediend door de fractie van CU-SGP) voorgelegd en in de motie 
de oproep gedaan om met HVC Landwind in gesprek te gaan om de vergunning aanvraag aan 

te passen, en een vergunning aan te vragen voor maximaal 3 windmolens aan de westkant van 

de Hartelbrug. 
Het leverde een goede discussie op, waarbij vrijwel alle fractie zich uitspraken om geen 

windmolens bij Spijkenisse Noord te plaatsen. Wel waren de meeste fracties van mening dat 
het tijdstip van de motie te vroeg was. Men wil eerst praten over het voorstel voor het afgeven 

van een verklaring van geen bedenkingen en dan pas uitspreken dat er geen windmolens 

mogen komen aan de oostkant van de Hartelbrug. Ook het College was van mening dat de 
motie te vroeg komt en, indien aangenomen, de juridische positie van de gemeente kan 

schaden. 
Omdat we nu weten hoe de fracties er over denken, was dat voor ons voldoende en hebben we 

de motie niet in stemming gebracht en aangehouden. 

 
Nissewaard Lokaal heeft een motie ingediend voor een aanpassing van het beleid rond de 

plaatsing van laadpalen voor het opladen van elektrische auto’s. De motie vraagt om een 
ambitieuzer beleid, dat rekening houdt met (technische) ontwikkelingen. Wij hebben er op 

gewezen dat wij bij een eerdere gelegenheid al eens de suggestie hebben gedaan om gebruik 

te maken van lantaarnpalen die de functie van laadpaal combineren. In enkele gemeenten 
wordt daar mee geëxperimenteerd en dan met name in nieuwbouwwijken. De motie is door 

alle fractie ondersteund en dus unaniem aangenomen. 
 

Tenslotte heeft de VVD een motie ingediend die oproept tot het onderzoek van de 

mogelijkheden om grote parkeerterreinen te overdekken met zonnepanelen. Wij hebben deze 
motie mee ingediend, omdat wij dit punt ook zo hebben opgenomen in ons 

verkiezingsprogramma. De wethouder gaf aan dat de motie eigenlijk overbodig is, omdat er al 
zoiets loopt. Na een korte discussie en een toezegging van de wethouder dat ook gekeken zal 

worden naar de mogelijkheden voor bewoners en verenigingen om mee te kunnen profiteren 

van de opbrengst van die zonnepanelen, is besloten om de motie niet in stemming te brengen. 
 

 
Initiatieven CDA fractie 

Er is na lang aandringen van onze fractie een thema avond gehouden over de 

verkeersveiligheid in onze gemeente. Er zijn veel verkeerssituaties beschreven, zoals de 
veiligheid op rotondes, het sluipverkeer, snelheid en de problematiek van smalle straten. We 

hebben suggesties gedaan voor verbeteringen. Verder hebben we heel specifiek aandacht 
gevraagd voor de verkeerssituatie in Geervliet. Volgens het College is de situatie sterk 

verbeterd en tellingen laten zien dat er minder vervoersbewegingen zijn. En daar komt dan bij 

dat de gemeente geen klachten meer krijgt van bewoners. Op zich lijkt dat positief, maar we 
hebben toch even contact opgenomen met bewoners in Geervliet. En dat geeft een heel ander 

beeld. Reden genoeg om binnenkort te gaan praten met die bewoners. 
 

Een van onze speerpunten is Automatisering en Digitalisering. We hebben onlangs een 

document van de VNG ontvangen waarin de principes voor de digitale samenleving zijn 
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beschreven. We hebben dat document geanalyseerd en daar een groot aantal vragen aan 

toegevoegd. Die vragen willen we bespreken met leden van de andere fracties die affiniteit 
hebben met dit onderwerp en daar afstemmen hoe we met dit onderwerp willen verder gaan. 

Als u het document wilt ontvangen, laat dan even aan Sip van der Weg weten. 

 
Activiteiten 

We zijn aanwezig geweest bij de herdenking van de slachtoffers van de Watersnoodramp. Het 
waren indrukwekkende momenten, zowel de kranslegging, het planten van een boom en de 

herdenkingsavond zijn druk bezocht. 

We hebben deelgenomen aan thema avonden over nieuwe woningbouwplannen.  
We zijn aanwezig geweest bij een zeer interessant werkbezoek aan DCMR. Daar hebben we 

alle gelegenheid gehad om vragen te stellen over maatregelen om overlast van windmolens 
zoveel als mogelijk te beperken. 

We hebben deelgenomen aan een werkbezoek aan Niemantsverdriet in Spijkenisse. Dit 

bedrijf heeft het taxivervoer overgenomen van Overgaauw in Zuidland. 
Het is ons vaste uitgangspunt dat we aanwezig zijn bij bijeenkomsten; we stemmen onze 

deelname daarom voortdurend onderling af. 
 
Namens de fractie: 

Pieter Verhoog  fractievoorzitter en lid van commissies: Bestuur en Leefomgeving 

Sip van der Weg  fractielid, voorzitter van de commissie Leefomgeving en lid van de commissie Bestuur 

Nel Gort   commissielid, lid van commissies Leefomgeving en Sociaal Domein 

Gerard Karlas commissielid, lid van commissie Sociaal Domein  

 

U kunt de fractie bereiken via: pj.verhoog-cda@nissewaard.nl of via s.vanderweg-cda@nissewaard.nl  
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